
REFERAT MØTE I FAU 02.10.14

Sak 1: FAU SINE OPPGÅVER.

Det blei levert ut eit skriv om Plan for FAU sitt arbeid ved Knarvik ungdomsskule.

Dett for å unngå det som hendte førre skuleår der det vart litt uklar saksgang ?

Sak 2: Konstituering

Fordeling av rollene i FAU blei som følger:

Arne Sæbø - Leiar

Karin Feste - Sekreter

Basi Pashaei -- Nestleiar

Følgende blei valgt som representanter i SU:

Arne Sæbø - Vara: Basi Pashaei

Katrine Tvedt - Vara: Tove Legemes

Sak 3: Sterk og Klar- Programmet

- FAU sa i sommar at dei ikkje vil fortsetje med Sterk og Klar. Roald Heggernes kom og

orienterte om endringar i programmet. Heggernes påpeika at Sterk og klar er retta mot foreldra.

Grunntanken er at det skal vere ei støtte til foreldra i det forebyggjande arbeidet. På 10. trinn kjem

Bjornestad tilbake og snakkar om temaet sjølvtillit og motivasjon.

- Innspel frå foreldre/FAU: Kan dette begynne tidlegare, slutten av barneskulen?

- Politikarane spør skulane kva dei gjer i forhold til rusførebyggjande tiltak.

- Dette var også ein diskusjon i FAU i førre skuleår, der dei hadde avgjort at det skulle avsluttast. Men

av di Heggernes hadde ytra onskje om å få gi ei kort orientering om endring i programmet tok FAU

saka opp igjen.

- FAU gruppa synst at det var positivt tiltak og at Knarvik ungdomsskule bør ha noko slikt. Men at

Sterk og Klar programmet må fornye seg.

Sak 4: Ymse

Skulen blir lånt ut til div. aktivitetar/bursdagselskap til klassa ne. Då er alle i klassen med.

Er det negativt at berre nokre få frå andre klassar er med?

Dersom ein skal invitere frå andre klassar er det då greitt med eit par stk. ?

Invitererein over halvparten i ein anna klasse, då bør alle få komme.

I alle fall ikkje berre ei jente/gut igjen frå den andre klassen som ikkje blir invitert.

Det blei stilt spørsmål om kvifor ein må ha så store besøk.

Skulen må presisere om denne problemstillinga til lånta kar av skulen.


